
 

 

 
 

 
Biedrība “Latvijas Handbola federācija” 

Padomes sēde 

Sēdes protokols nr.6  
 
Sēdes norises laiks: 2022.gada 23.08.2022 plkst. 16.30 daļēji klātienē LHF birojā, Lizuma iela 
1, Rīga, LV-1006/ daļēji Zoom  
Sēdi beidz: 18.30 
Sēdi vada: LHF prezidente Ivita Asare 
Sēdē piedalās: Ronalds Pambakers, Raitis Puriņš, I.Asare, Anita Puncule, 
Zigmunds Mickus, Linda Karloviča, Edgars Korzāns.  
Pieaicināti: Līga Bīriņa (LHF ģenerālsekretāre), Edmunds Bogdanovs (LHF izpilddirektors) 
 
Protokolētāja: Līga Bīriņa 
 

Darba kārtība 
 
 
1. Darba kārtības apstiprināšana 
2. 2022.gada 10.maija padomes sēdes protokola apstiprināšana 
3. Padomes locekļu ziņojumi par aktualitātēm, padarīto 
4. LHF aktualitātes – valdes ziņojums 
5. Jauniešu izlašu startu izvērtējums (puiši M18, M20, meitenes W16) 
6. Sieviešu un vīriešu izlases aktualitātes (spēļu kalendārs, gatavošanās plāns, utt) 
7. Jaunās handbola sezonas aktualitātes (čempionāta norise, izspēles kārtība, utt.) 
8. Treneru komisijas nolikuma apstiprināšana 
9. EHF 360° projekts – statusa ziņojums 
10. Citi jautājumi 

1. Development manager (treneru attīstības darba koordinators) darba apraksts 
2. Rīgas handbola akadēmijas aktualitātes 

 
I.Asare atklāj sapulci ar uzrunu. 

1. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina darba kārtību un korekcijas dienas kārībā.  
2. Netika izskatīts.  
3. LHF Padomes locekļu atskaite par padarīto 

 
Z.Mickus – Dalība U18 EČ organizēšanā 
R.Pambakers pauž viedokli, ka mums nav ko piedāvāt sponsoriem.  
L.Karloviča – Dalība Talantu Kalvē, kontrolnormatīvi.  
R.Puriņš prezentē Latvijas izlašu finansējuma piesaistes prezentāciju.  
A.Puncule viedokli par jaunatnes čempionātu un gaidāmajiem turnīriem Tallinā.  
I.Asare izklāsta par aktuālo informāciju Latvenergo projekts – nav publiski paziņoti 
rezultāti, bet sazvanoties ar atbildīgām personām, bet saņēmām atteikumu. Saruna ar 
atbalstītājiem.  
 



 

 

Maijā tika plānots seminārs sporta skolotājiem, mērķis iepazīstināt sporta skolotājus ar 
handbolu skolās. G.Pērkone – šobrīd atteica sadarbību, bet noteikti projektu turpināsim.  
Uzsāktas sarunas ar pāris atbalstītājiem – informācija tiks papildināta.  
Rīgas Handbola akadēmijas projekts – jaunnedēļ tikšanās ar Normundu Blomi.  
Diskusijā iesaistās L.Karloviča – jauno Mini handbola komandu atbalstīšana, lai skolās 
turpinātos šī sporta veida attīstība.  
Atbild L.Bīriņa par aktuālo situāciju ar Mārupes Skolas komandu.   
Diskusijā iesaistās I.Asare, Z.Mickus, A.Puncule, R.Pambakers  par atbalsta sniegšanu šīm 
jaunajām Mini Handbola vietām.  

4. LHF ģenerālsekretāres Līgas Bīriņas atskaite par LHF aktualitātēm:  
Pludmales aktualitātes – neaktivitāte bērnu un jauniešu pasākumos nav atdeve.  
BeActive Pludmales spēles – palīdzējām P.Tervitam novadīt posmu.  
Nometne Ogrē, Talantu Klave Dobelē – LHF finasniāls nodrošinājums.  
Šobrīd izstrādājam LČ nolikumu un sūtīsim ārā pēc iespējas ātrāk.  
BHL jauns menedžeris un tika pārstrādāts BHL nolikums un izspēles kārtība.  
Tika noorganizēts 11:11 Rokasbumbas Kauss.  
Noorganizēts seminārs sadarbībā ar LSFP.  
Nav vēl skaidrs par noslēguma pasākumu – info tiks papildināts.  
LHF Valdes statuss – Z.Sondors neturpinās kā Valdes loceklis, tiek uzrunāti kandidāti.  
Latvijas Kauss netiks organizēts pieaugušajiem – koncepts tiks pārskatīts.  
Diskusijā iesaistās  R.Puriņš  
L.Bīriņa izklāsta Covid 19 ierobežojumi netiek plānoti – informē Veselības ministrija.  
L.Bīriņa izklāsta Latvijas čempionāta aktualitātes. SynotTip pārtrauc sadarbību ar Latvijas 
Handbola federāciju.  
Diskusijā iesaistās I.Asare atbild L.Bīriņa  
5. Netika izskatīts  
 
6. I.Asares atskaite par sieviešu izlases aktualitātēm. Tiek nosaukts izlases kodols, kuras 
spēlēs PČ kvalifikācijas spēles ar Slovākiju. Informē par nometņu aktualitātēm. Pārbaudes 
spēles ar LT un EST komandām. Komandā labs kontakts.  
Notiek aktīvs darbs arī šobrīd. Mērķis ir labi sagatavoties un labi nospēlēt, plāns līdz 
novembrim ir zināms. 
Diskusijā iesaistās A.Puncule  
L.Bīriņa par Latvijas vīriešu izlases spēlēm FRA – LAT, LAT – POL un informē par plānoto 
treniņnometni.  
Diskusijā iesaistās A.Puncule, Z.Mickus 
8. Netika izskatīts.  
9. I.Asare iepazīstina padomi ar Rīgas Handbola akadēmijas aktualitātēm un EHF 360 
Bērnudārza projektu.  
Diskusijā iesaistās: A.Puncule, R.Pambakers 
 
 
 
I.Asare noslēdz sēdi.  

Sēde beidzās 18.35 
Sēdei veikts audio ieraksts.  
 
 
 


